
O žatve v Ranných správach RTVS

Údaje o očakávaných úrodách sa rôznia vzhľadom na štatistiky a metódy výskumu, podľa ktorých sa
zber dát vykonáva. Hoci ešte nie je ani zďaleka po žatve, už dnes je isté, že rekordné úrody obilnín v
tomto roku nepozbierame. 

Dôvody sme vysvetľovali v štúdiu Ranných správ RTVS. 

Celý rozhovor o žatve a suchu si môžete pozrieť TU. 

 

https://www.rtvs.sk/televizia/archiv/14026/340954#277

